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To rv ni] EECEETI vm 1;IEEE
@rivm.nl]; @rivm.nl]

From:

Sent: Wed 11/11/2020 10:43:58 AM

Subject: FW: planning/tijdpad uitvoering covid-19 implementatie bij uitvoerders

Received: Wed 11/11/2020 10:43:58 AM

Hoi allen,

Ter informatie onderstaande. Lijkt me een hele goede stap. Hoewel hier dus heel veel afhankelijkheden van VWS

inzitten. Ik denk dat we echt gezamenlijk met die planning moeten gaan zitten om de voorkant van de tijdplanning
met VWS te bespreken. Zodat wij onze stappen verder kunnen concretiseren in de tijd.

Dit bespreken we morgen ook in het kernteam.

Met vriendelijke groet,

RIVM Centrum voor Bevolkingso 49) | P 3720 BA Bilthoven

T: +31 (0) 30JEEEEIM 1: +31 (0)EEpa
aanwezig: ERIE

Bezoekadres; Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

From: [EXER JEEXEDN@ minvws.nl>
Sent: woensdag 11 november 2020 11:32

To @rivm.nl>; @rivm.nl>;

Cc: @ minvws.nl>; @minvws.nl>;

@rivm.nl>

Subject: planning/tijdpad uitvoering covid-19 implementatie bij uitvoerders

Hoi en

Ik zie dat we in de agenda morgenmiddag een afspraak hebben om, ook samen met de collega’s van PDC-19 Sloe TY co.)
verder te praten over de implementatie van de covid-19 vaccinatie. Vooruitlopend daarop wil ik jullie graag met jullie het

volgende alvast bespreken. Op dit moment voeren wij de gesprekken met de uitvoerende partijen over de randvoorwaarden en

parallel daaraan maken jullie stappen in gesprek met deze uitvoerders op de daadwerkelijke uitvoering. We informeren elkaar

daarover en dat is fijn.
Normaliter bij implementaties ontvangen we een scenarioverkenning van het RIVM en volgt een implementatieplan/pva waarbij

inzichtelijk wordt gemaakt welke stappen er moeten worden genomen in de uitvoering. In de snelheid waarmee we deze

implementatie nu uitvoeren, is iedereen snel aan de slag gegaan na de scenarioverkenning, maar we merken dat we nog niet

goed zicht hebben op de stappen in de uitvoering. Wij worden vanuit de lijn bevraagd over de stappen die we met elkaar moeten

nemen in de uitvoering bij de uitvoerders en daar kunnen we niet goed reactie op geven. Ondanks de drukte is mijn vraag van

ook aan jullie of jullie een tijdspad kunnen schetsen per uitvoerder met de stappen die jullie met hen nemen/ piketpalen die

moeten worden geslagen. Jullie werken vast zelf ook met een plan van aanpak, wellicht biedt dat de basis hiervoor. Ik stel voor

dat we dan wekelijks met elkaar bespreken over de uitvoering bij de uitvoerders en dat levert voor ons weer de input om de

minister en verdere lijn hierop te informeren, want met hen wordt vanaf nu wekelijks de voortgang besproken. Laten we dat met

elkaar gaan organiseren.
Groet


